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بیتوجهیتاکی؟!

کف زدن ها و احسنت گفتن های 
سیاسی پایدار نخواهد بود

رئیس شــورای اسلامی شهر تهران با اشاره به برخی 
حواشی میان اعضای شورا و مجموعه شهرداری تهران 
گفت: بايد برای خدا كار كرد. بی ترديد كف زدن ها و 

احسنت گفتن های سیاسی پايدار نخواهد بود.
مهـدی چمـران در دويسـت و پنجاهمیـن جلسـه 
علنی شـورای اسـلامی شـهر تهـران پـس از پايان 
تذكـرات اعضـا گفـت: همه اعضـا لب بـه نصیحت 
گشـودند امـا بايـد چشـم ها را بـاز كنیـم نصیحت 
قطعـا  كننـد  عمـل  دوسـتان  بايـد  نیسـت.  لازم 
نیـاز بـه نصیحـت نداريـم. بايـد بـرای خدمتی كه 
بـرای آن برگزيـده شـديم تلاش كنیـم. وی افزود: 
بی ترديـد اگـر بـه كسـی توهیـن و ظلمـی شـده 
بايد جبران شـود. هیچ گاه اينکه رسـانه شـهرداری 
بـا اعضـای شـورا در بیفتـد را نه تنها نمی پسـندم؛ 
بلکـه اجـازه نیـز نخواهـم داد. بی ترديـد منطـق و 
انصـاف بسـیار مهـم اسـت. بـه شـکلی كه شـهید 
چمـران در ايـن خصـوص گفته كسـی كـه انصاف 
نـدارد شـرف نـدارد. عمـر مـا می گـذرد اگـر بـه 
وظايـف عمـل نکنیـم و همـه نصیحت ها و شـعرها 

بـه نتیجـه نخواهد رسـید.

خرید خدمت سربازی اجرا نمی شود
رئیس ســازمان وظیفه عمومی فراجا گفت: خريد 
خدمت سربازی اجرا نخواهد شد و مشمولان غايب 
و غیــر غايب بايد وضعیت خدمــت خود را تعیین 

تکلیف كنند.
سـردار تقـی مهـری در خصـوص شـايعه خريـد 
خدمـت سـربازی گفـت: خريـد خدمـت سـربازی 
لـذا همـه  چندسـالی اسـت كـه اجـرا نمی شـود 
افـراد ذكـوری كـه به سـن مشـمولیت رسـیده اند 
بايـد وضعیـت خدمـت سـربازی خـود را تعییـن 
تکلیـف كننـد. وی گفت: خريد خدمت سـربازی از 
سـال 94 تـا 97 در قالـب طرح جريمه مشـمولان 
غايـب در دو مرحلـه اجـرا شـده و در حـال حاضر 
برنامـه ای در ايـن خصـوص در دسـتوركار نیسـت، 
بنابرايـن مشـمولان غايـب بـه امید خريـد خدمت 
سـربازی نباشـند. سـردار مهری افزود: مشـمولان 
عزيـز در نظـر داشـته باشـند كـه غیبت سـربازی، 
محرومیت هـای اجتماعـی از جمله عدم اسـتخدام 
در سـازمان ها، دسـتگاه های خصوصـی و دولتـی، 
محرومیـت از تحصیـل، خـروج از كشـور و.... را به 

همـراه خواهد داشـت. 

اخبــــار

شکافی به نام فقدان عاطفی
                  

به هرحال در كنار هر تمــدن مثبتی می تواند انتخاب های 
منفی هم وجود داشــته باشد كه بايد توجه داشت هر چه 
میزان تخلفات در هر كشــوری محدودتر و نزديك به صفر 
باشــد می توان آن ســرزمین را متمدن و جامع الشــرايط 

دانست تا آرام آرام به سوی مدينه فاضله برود. 
متأســفانه غرب كه بنیان گذار تمدن های نويافته از اوايل 
قرن نوزدهم میلادی اســت و تا امروز اين مســیر را ادامه 
داده امــا در كنار آن دامنه انحرافات را هم باز گذاشــته تا 
خصلــت معرفت را با تمدن معاوضه كنــد و بار ديگر اين 
اتفاق نادر در بدو خلقت انســان تکرار شــود كه می گويد: 
»پدرم روضه رضوان به دو گندم بفروخت/ ناخلف باشم اگر 
من به جويی نفروشــم.« آنچه در غرب و بخصوص اروپای 
آن زمان اتفاق افتاد تا به رنسانس فرانسه ختم شود، اگرچه 
ازنظــر علمی و اقتصادی حائز اهمیــت بود اما در كنار آن 
با حاشــیه هايی روبرو گرديد تا كشــورهايی چون آندلس 
را كه بیش از هشتصد ســال مسلمان بودند تحت القائات 

خــود درآورده كه در كوتاه ترين زمــان ممکن برگزيدگان 
سســت عنصر آن را منحرف نمايد و درب هزاران مسجد را 
تخته كند تا نام اين كشور مسلمان نشین هم از آندلس به 

اسپانیا تغییر يابد. 
اين يك تحــول منفی و نقطه ضعف بــرای آن دوران بود 
كه می توانســت ديگر كشورها مسلمان را نیز اگرچه پايگاه 
ضعیفی داشتند تحت تاثیر قرار دهد تا به مرورزمان دست 
به ناهنجاری های مذهبی بزنند. همچنان كه در ادامه بعضی 
از پايگاه های سمبل اسلام همچون عربستان سعودی اقدام 
به ايجاد شــهرك های به ظاهر متمدن در حاشــیه دريای 
ســرخ نمود تا آنچه در غرب دلیل بر تمدن به شــمارمی 
آيد در يك كشــور ام القرا هم كه ســرزمین وحی اسلام 
اســت باب گردد كه همه اين ها آژير خطرهايی اســت تا 
ديگر كشورهای متزلزل به ظاهر اسلامی به واسطه حاكمان 
سســت عنصر تحريك شده و ابزار كار غرب يعنی اسرائیل، 
بتواند فريبشــان دهد كــه اگرچه لیدرهــای اين تمدن 
مادی به صورت تمام وقت و شــبانه روزی مشــغول طراحی 
و پیدا كــردن راهکارهــای تازه ای بــرای منحرف كردن 
نســل های جديد از مبدأ اسلام هســتند تا امروز كودك و 
نوجــوان و جوان اين كشــورها بــدون انگیزه های علمی 
 غــرق در گرداب اينترنت و فضای مجازی شــده و از خود 

بیخود باشند! 
اگرچه كشــور ما در اين زمینه با مقاومت های ســتودنی 
دراين بــاره همــراه بــوده امــا از يکســو زندگی هــای 
آپارتمان نشــینی و از سوی ديگر نداشــتن برنامه مناسب 
برای گذراندن اوقات فراغت ســبب شــده تــا كودكان و 

نوجوانان وقتشان به بطالت بگذرانند. 
از ســوی ديگر مشــغله كاری اولیاء يعنی پدران و مادران 
و اينکــه آن ها فرصت كافی بــرای وقت گذرانی با فرزندان 
خود را ندارند نیز باعث می شــود تا اين شــکاف همچون 
فرونشســت زمین روزبه روز عمیق تر شود كه همان فقدان 
عاطفه اســت. پدر صبح زود از خانه خارج می شود و آخر 
شب خســته وكوفته برگشته و ديگر زمانی پیدا نمی كند تا 
با نسل های پايین دستی خود به گفتگو و گپ زدن بنشیند 
كه حداقل میزان ارتباط عاطفی اســت و از سوی ديگر اگر 
مادر هم قســمتی از روز را به كاری خارج از خانه مشغول 
باشــد، آنچه می مانــد و در توان دارد می بايســت صرف 
تأمین غذا و آســايش جســمی اهالی اين سرپناه كند كه 
او نیــز انرژی مازادی به منظور مصرف كردن در امر ارتباط 
عاطفی با فرزند را ندارد تا آســیب های دسترسی مستقیم 
 و بــدون نظارت كــودكان و نوجوانان بــه فضای مجازی 

اتفاق بیفتد. 
محمد لسانی، يکی از كارشناسان خبره رسانه های مجازی، 
در ايــن رابطه می گویــد: »وقتی كــودكان و نوجوانان به 
محتوای پالايش نشده دسترســی پیدا می كنند، خطرات 
زيادی متوجه آن ها می شــود، ممکن است درگیر قلدری 
آنلاين شوند يعنی افراد زورگويی سر راهشان قرار بگیرند و 
از آن ها خواسته های ناحقی داشته باشند يا با كلام و لحن 
نامناسب كودك را خطاب قرار دهند. در جای جای جهان، 
كودكان و نوجوانان زيادی به دلیل درگیر شــدن با پديده 
قلدری آنلاين دچار افســردگی يا حتی خودكشی شده اند. 
علاوه بر اين ممکن است يك پنهان كاری از سوی كودكان 

و نوجوانان شکل بگیرد كه در حوزه های مختلف اقتصادی، 
جنسی و سیاسی می تواند باشد. 

اينکــه كودك و نوجــوان، قرار ها و گفتگو هــای پنهانی با 
افراد ناآشنا داشته باشــد و پدر و مادر نیز از وجود چنین 
دوســتانی در داخل يا خارج از كشــور اطلاعی نداشــته 
باشد. همچنین خطر سوم، بحث محتوای نامناسب اعم از 
محتوای مربوط به مواد مخدر، الکل و جنسی نیز كودكان 
و نوجوانان را تهديد می كند، عــلاوه بر آن موضوع اعتیاد 
به اينترنت و رهاشدگی بچه ها در فضای مجازی نیز مطرح 
اســت كه نبايد از آن به ســادگی عبور كرد.« با تمام شدن 
امتحانات دانش آموزان و شروع تعطیلات تابستانی، دغدغه 
گذراندن اوقات فراغت هم شروع می شود. شايد اين بچه ها 
در يکی دو كلاس تابســتانی هم ثبت نــام كنند، اما بقیه 
روزها و ساعاتشــان بدون هیچ برنامه ای خالی می ماند. به 
همین علت و به مرورزمان نســل های آينده با نوعی پوچی 
محتــوا روبرو می شــوند تــا در خانه بمانند بــدون اينکه 
 ابزار ســالمی برای تخلیه انرژی و آموختن های مناســب 

داشته باشند. 
از ســويی كلاس های تابســتانه هم با چالش شهريه های 
كلان و هزينه های بسیاری چون اياب وذهاب، ابزار فعالیت 
و تغذيه مواجه است كه در توان مالی اكثريت آحاد جامعه 
نیســت تا راه میانبر را برگزينند و دراين بین آسان ترين و 
ارزان ترين ســرگرمی يعنی تلفن همراه و يــا تبلت را در 
اختیار فرزندان خود قرار دهند كه با فعال كردن اينترنتش 
وارد دنیای پررمزوراز مجازی شوند. دنیايی كه گاه آن ها را 

در درون از خود بیخود و درنهايت گم می كند!

خوب اســت نهادها، سازمان ها، ارگان ها حتی وزارتخانه ها مشکلات و اختلافات 
داخلی خود را بروز ندهند و سعی كنند آنها را درون خود حل و فصل كنند دلیل 
آن هم روشن است رسانه های بیگانه و دشمنان دنبال سوژه و موضوع هستند تا 

از آن برای خود ملعبه ای بسازند و به ايران اسلامی بتازند.
بارها گفته و تأكید شــده كه در يك نهاد و سازمانی اگر اختلاف و مشکلی وجود 
دارد درون آن ســامان حل و فصل شــود رهبر معظم انقــلاب نیز بارها بر روی 
اين نکته تأكید داشته اند. دشــمنان كمین كرده اند تا از اختلافات داخلی ايران 
سوژه های رسانیه ای خود را به دست بیاورند و با بزرگنمايی، آنها را بحرانی جلوه 
دهنــد در حالی كه اختلاف نظــر و ديدگاه نه تنها در همه جای دنیا وجود دارد 

بلکه لازمه هر كاری است تا بتوان مشکلات را حل كرد.
نیازی نیســت كه اختلاف نظرها علنی شــود و باعث گردد تا بیگانگان نیز از آن 
آگاه شوند اما در زمینه كار و مديريت و مسئولیتی كه برعهده است بايد شفافیت 

وجود داشته باشد و مردم در جريان قرار بگیرند.
در اين زمینه فارس در گزاريش به مسئله شورای شهر و شهردار تهران پرداخته 
و نوشته اســت؛ درحالی اظهارات اكثر اعضای شورای شهر تهران در رسانه های 
ماهواره ای فارسی زبان بازتاب پیدا نمی كند كه موضع گیری دو تن از اعضای شورا 

پای ثابت اين رسانه هاســت. به گزارش فارس، »درگیری اصولگرايان بر سر ادامه 
كار زاكانی در شهرداری تهران، « اين بخشی از ده ها مطالبی است كه اينترنشنال 

درباره مديريت شهری منتشر كرده است.
تعدادی از اعضای شــورای شــهر به عملکرد علیرضا زاكانی شــهردار تهران نقد 
دارند و عملکرد وی را قابل دفاع نمی دانند.هفته گذشته نیز يکی از اعضای شورا 
در خصوص عملکرد شــهرداری تهران انتقاداتی را مطرح كرد و در پاسخ رئیس 
كمیســیون عمران شورای شــهرهم گفت كه بی انصافی نکنیم اما ناصر امانی و 
مهدی اقراريان دو عضو شورا به وسط حرف وی پريدند و مدعی شدند كه تذكر 
وی به نرجس ســلیمانی، در واقع توهین به ســردار سلیمانی است.انتقادات تند 
و تیز و موضع گیری های امانی و اقراريان و مصاحبه های پس از آن به ســرعت با 
اســتقبال رسانه ها و شبکه های آن ور آبی روبرو شد و اين موضوع را به تیتر يك 

رسانه های خود تبديل كردند.

برخی از اعضای شورای شهر تاكنون چندين بار از شهردار تهران سوال پرسیدند؛ 
در ســال گذشــته و پس از توضیحات زاكانی ريیس كمیسیون عمران و حمل و 
نقل شــورای شهر تهران جعفر تشکری هاشــمی عنوان كرد كه نتیجه جلسه با 
زاكانی رضايت بخش بود. همچنین رئیس كمیســیون نظارت و حقوقی شورای 
شــهر هم يك بار ابهاماتی درباره قرارداد شــهرداری با چین داشت كه علیرضا 

زاكانی به صحن شورا آمد و توضیحاتی ارائه كرد.
درحالی كه دو تن از اعضای شــورای شهر ناصر امانی و مهدی اقراريان معتقدند 
كه »شهردار تهران پاسخ انتقادات شورای شهر را نمی دهد،«  رئیس شورای شهر 
تهران مهدی چمران می گويد كه »برخی اعضای شــورا، اتهام می زنند اما حاضر 

نمی شوند در جلسات هم انديشی شركت كنند و توضیحات را بشنوند.«
به گفته كارشناســان، نظارت و مطالبه گری از وظايف ذاتی شــورای شهر است، 
اگر ايرادات فنی و تخصصی به عملکردها وجود داشــته باشد، بايد گفته شود اما 
با كلی گويی و هیاهو نمی شود موضوعات كلانشهر 10 میلیونی را برطرف كرد.  
متخصصان حوزه مديريت شهری می گويند كه برخی مخالفت ها در شورای شهر 
حزبی و شخصی شــده است كه اين موضوع كلیت شورا چه نمايندگان موافق و 

چه نمايندگان مخالف را بی اعتبار می كند.

اختلافات را درون سازمان حل کنید

روزنامه نگار پیشکسوت
حسنروانشيد
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مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان در مجمع عمومی عادی سالیانه این شرکت عنوان کرد:

شرکت پالایش نفت اصفهان همانند شل خواهد شد

به  منتهی  اصفهان  پالایشگاه  سالیانه  عادی  عمومی  مجمع  در 
اسفندماه ۱۴۰۲انجام شد:

سود شپنا به ازای هر سهم ۶۱۰ریال میان سهامداران توزیع شد

مجمع عمومی عادی سالیانه شرکت پالایش نفت اصفهان در تاریخ 
و  حقیقی  سهامداران  درصدی   87 از  بیش  حضور  با   ۱۴۰۳ تیر   ۲8
برگزار  منتظری  محمد  شهید  شهرک  اجتماعات  سالن  در  حقوقی 
شد. پس از تصویب صورتهای مالی، با رای اکثریت سهامداران، مبلغ 
۶۱۰ ریال برای هر سهم برای سال منتهی به ۲۹ اسفند سال ۱۴۰۲ 

اختصاص داده شد.
 RFCC در این رویداد همچنین گزارش تصویری زنده از پروژه های
پروژه  و  بندرعباس  در  اصفهان  پالایشگاه  دوم  سایت   ،،RHU
شیرین سازی نفت سفید)KHT( گزارشی از میزان اقدامات انجام 
انجام شده و در حال اجرای این شرکت به  شده درباره پروژه های 

سهامداران ارائه گردید.
پالایشگاه  تغییر را در  با حضور دکتر محسن قدیری مدیریت   *  

اصفهان احساس کردیم 
درابتداي این آئین رئیس مجمع عمومی  پالایشگاه اصفهان ، با بیان 
اصفهان حضورداشته  پالایشگاه  داریم که در۴ مجمع  افتخار  اینکه 
ام گفت:با قاطعیت اعلام می کنم که با حضور دکتر محسن قدیری 

مدیریت تغییر را در پالایشگاه اصفهان احساس کردیم.
مهندس زندیه، گفت: قطعا همه تلاش های هیات مدیره و مدیرعامل 

در راستای شکوفا شدن نام پالایشگاه اصفهان و دست یابی به سود 
بیشتر برای سهماداران حقیقی و حقوقی است.

مدیر   ، شد  برگزار  سهامداران  شور  پر  حضور  با  که  رویداد  این  در 
ارائه  آنچه  اینکه  بیان  با  اصفهان،  پالایش  پترو  هلدینگ  عامل 
چشم  کرد:  اظهار  است،  ما  مدیره  هیئت  همراهی  حاصل  می کنیم 
انداز پالایشگاه نفت اصفهان بسیار جسورانه است و در تمام زمینه 
ها با نگاه به جامعه، احترام به محیط زیست طرحهای خود را به جلو 

می برد تا به رده ۵۰۰ برتر دنیا و ۱۶ پالایشگاه برتر دنیا برسیم.
در  مصنوعی  هوش  به  توجه  و  زیست  محیط  اخلاق،  به  احترام 

مجموعه  هلدینگ پتروپالایش اصفهان
به گزارش خبرنگار واحد رسانه روابط عمومی و بین الملل هلدینگ 
به  احترام  داد:  ادامه  قدیری،  محسن  اصفهان،دکتر  پالایش  پترو 
اخلاق، محیط زیست و توجه به هوش مصنوعی در مجموعه ما مدنظر 

است.
وی با اشاره به حضور پالایشگاه اصفهان در بورس گفت:خوشبختانه 
ما توانستیم حداکثر ارزش بازار  و بالاترین سود را در سال گذشته 
کسب نماییم. ما با ظرفیت ۳8۰ هزار بشکه  کار کردیم و اگر خوراک 
 7.۳۲ که  است  همت   ۳۹ ما  خالص  سود  بشکه   ۴۴۰ تا  برسد  ما  به 

درصد تغییر داشته است.
وی با اشاره به اینکه پالایشگاه اصفهان نسبت به شرکت های دیگر 
شرایط بهتری دارد افزود: در سال ۱۴۰7 ما 8۰ میلیون لیتر کسری 
سوخت خواهیم داشت اما برای این موضوع دو برنامه درنظر گرفتیم 
که پالایشگاه ۳7 میلیون لیتر سوخت تحویل خواهد داد و با برنامه 
ریزی ظرفیت ما به ۵۰۰ هزار بشکه می رسد که برای تحقق این هدف 

باید ظرفیت به ۴۴ میلیون لیتر در روز برسد.
دکتر قدیری، در ادامه گزارش خود به سهامداران این شرکت به این 
تولید  بندرعباس  پالایشگاه  از  بهره  برداری  با  داشت:  اشاره  مسله 
آن ۳7  توسعه  با  و  لیتر می رسد  میلیون  به ۵۶  اصفهان  پالایشگاه 

میلیون لیتر از ناترازی سوخت کشور را جبران خواهیم کرد.
در  تغییرات  به  اشاره  با  اصفهان،  پتروپالایش  هلدینگ  مدیرعامل 
تأمین مالی این شرکت تاکید کرد: هدف گذاری ما حمل یک میلیون 
تن محصول به صورت زمینی است که با این برنامه تا سال ۱۴۰۵به 

میزان ۱۰ میلیون حمل و نقل پالایشگاه خواهد بود
دراین  ریلی  نقل  و  تحقق حمل  برای  انجام شده،  های  برنامه  با  که 

شرکت ۱۳۰تن ریل موردنیاز از ذوب آهن اصفهان خریداری شده و  
مجوز آن اخذ گردیده که در آینده نزدیک ارتباط ما با دریا برقرار 

خواهد شد.
قدیری، با بیان اینکه تا سال ۱۴۰۶ سوخت دریایی بانکرینگ را تولید 
مخازن  در حال خرید  رجایی  اسکله شهید  در  گفت:  کرد،  خواهیم 
برای سوخت  ما  بود که دیگر کشتی های  این سوخت خواهیم  برای 

به دبی نخواهند رفت.
با مدیریت های خوب صورت گرفته ۶ مخزن آب استراتژیک و ۲۳ 

پروژه آبی درحال ساخت است 
دو  جذب  به  اشاره  ،با  اصفهان  پتروپالایش  هلدینگ  مدیرعامل 
میلیارد یورو سرمایه گذار یوزانس برای پالایشگاه جنوب، خاطرنشان 
با مدیریت های خوب صورت گرفته  کرد: در بحث مصرف آب خام 
۶ مخزن آب استراتژیک ساخته شد و ۲۳ پروژه آبی دیگر در حال 

ساخت است.
وی ادامه داد: ما در پالایشگاه 8۲.7۵ درصد پروگرس داریم که تنها 
۱.۵7 درصد از برنامه ریزی خود عقب هستیم که عدد قابل توجهی 
برای آن  باید مجوزهای لازم  که  است  ما ۳7 درصد  اجرای  و  است 

اخذ شود.
قدیری با بیان اینکه چهار هزار نفر در پروژه های ما مشغول به کار 
خریداری  بندرعباس  بشکه ای  هزار   ۱۲۰ پالایشگاه  گفت:  هستند، 

شده که فعالیت آن مبتنی بر نفت خام ایران است.
خود  اندازه  ما  اینکه  بیان  با  ایران،  نفت  صنعت  ارشد  مدیر  این 
پالایشگاه اصفهان در بندرعباس زمین خریداری کرده ایم، ادامه داد: 
مجوزهای لازم با سرعت بالایی در حال اخذ است و تا سه ماه آینده 

کلیه مجوزها اخذ می شود.
جنوب   LAB واحد  به  محصول  تن  هزار   ۲۰۰ ما  اینکه  بیان  با  وی 
پول  یورو  میلیارد   ۲.۳ باید  ما  ارزش  زنجیره  در  گفت:  می فرستیم، 
از یوزانس خواهد بود.  تولیدات ما  بیاوریم که دو میلیارد یورو آن 
در واحد KHT قابلیت صادرات به سراسر دنیا حتی آمریکا و اروپا 

دارد.
مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با بیان اینکه ما در زنجیره 
ارزش به پیچیدگی ۱۶ می رسیم که اقدام بزرگی است، گفت: به دنبال 
احداث پارک گوگردی هستیم و طراحی ها کاملأ انجام شده است و 

منتظر  مجوزهای محیط زیست هستیم.

در  دانش بنیان  شرکت   ۱۵۰ پویا  مشعل  شرکت  اینکه  بیان  با  وی 
زیرمجموعه خود دارد، گفت: مجموعه میرداماد ما بی نظیر است که 
۲۱ درصد روغن نسل سه تولید خواهد کرد. در سال ۱۴۰۶ دستیابی 
در   ۱۲ بالای  پیچیدگی  و کسب ضریب  میلیارد دلاری   ۴.۲ به سود 

دستور کار پالایشگاه اصفهان است.
با  برابر   ۳.۴ ما  فروش حلال های  میزان  اینکه  بیان  ،با  قدیری  دکتر 
ما  مدیره  هیئت  کرد:  تصریح  است،  میرداماد شده  تأسیس شرکت 

پشتیبان ما شده و ما با این پشتیبانی هیچ دغدغه ای نداریم.
اینکه مدیریت ۵۰  بیان  با  مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان 
جایگاه استان در دست هلدینگ پتر وپالایش اصفهان است، گفت: 
دیگر نباید ما را با دیگر پالایشگاه ها مقایسه کنند و ما یک شرکت 

نفتی همانند شل خواهیم شد.
وی با بیان اینکه 7۵ درصد مصرف آب ما کم می شود، گفت: ۱۱.78 
درصد مصرف انرژی ما کاهش پیدا کرده و همه پالایشگاه های قدیمی 

ما با کمک مهندسان ایرانی در شرکت مشعل پویا بروز می شود.
دکتر قدیری ،با اشاره به استقرار سیستم SAP و ERP در شرکت 
پالایش نفت اصفهان و شرکت های تابعه، گفت: در هر فرایند ما کار و 
تلاش میزان نفراتی که برای هر مکان مشخص شده است و میزان کار 
هر فرد مشخص شده و میزان پاداش ها هم بر همین اساس خواهد 

بود.
مدیر عامل پتروپالایش اصفهان: در حال ساخت ۵۰ مدرسه هستیم 

با مسئولیت های  مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان در رابطه 
اجتماعی پالایشگاه، گفت: ما در حال ساخت ۵۰ مدرسه هستیم که 
۲8۰ میلیارد تومان از هزینه های ساخت را از شرکت ها و کارمندان 

خود گرفتیم.
وی با اشاره به کاشت یک هزار و ۱۵۰ بادام اسکوپاریا در سال گذشته، 
گفت: امسال برنامه ریزی برای کاشت دو هزار هکتار خواهیم داشت.

در مجمع عمومی عادی تیرماه پالایشگاه اصفهان همچنین در مورد 
انتخاب اعضای هیات مدیره رای گیری شد و به ترتیب شرکت های 
تابان فردا،سهام عدالت سرمایه گذاری ایرانیان، توسعه سرمایه رفاه 
و آوای پردیس سلامت به عنوان اعضای هیات مدیره شرکت پالایش 
اقتصاد  انتخاب شدند و روزنامه دنیای  نفت اصفهان در سال جاری 
الانتشار  کثیر  های  آگهی  درج  برای  رسمی  روزنامه  عنوان  نیزبه 

پالایشگاه اصفهان انتخاب گردید .


